

## FOR IMMEDIATE RELEASE

Oct. 17, 2020 2020 年 17 月

Contact: Katie Glenn, <u>kglenn@acc.org</u> 联系人: Katie Glenn, <u>kglenn@acc.org</u>

## American College of Cardiology Leaders Share Expertise During Great Wall International Congress of Cardiology

ACC leaders will feature in sessions on publishing, CVD in women, heart failure and more 美国心脏病学会领导人在长城国际心脏病大会上分享专业知识 ACC 领导人将出席有关发表出版,女性心血管疾病,心力衰竭等方面的会议

**WASHINGTON (Oct. 17, 2020)** —Leaders from the American College of Cardiology (ACC) will be featured throughout the <u>Great Wall International Congress of Cardiology</u> to share their expertise on best practices and current research in cardiovascular care. The virtual conference will take place Oct. 19-25, 2020. As part of the ACC's efforts to transform cardiovascular care and improve heart health, ACC leaders seek to enhance cardiovascular care through the collaboration and exchange of knowledge and resources with colleagues around the world.

华盛顿(2020年17月)——美国心脏病学会(ACC)的领导人将出席参加<u>长城国际心脏病大会</u>,分享他们在心血管护理方面的最佳临床实践和当前研究。线上会议将于2020年10月19日至25日举行。作为ACC改变心血管医疗和改善心脏健康努力的一部分,ACC领导人寻求通过与世界各地的同道合作以及知识和资源的共享来提高心血管医疗水平。

Editors from all the *JACC Journals,* including Valentin Fuster, MD, PhD, MACC, editor-in-chief of the *Journal of the American College of Cardiology,* will participate in sessions during the conference. The sessions include:

- The Best of the *JACC Journals*: Partnering with China to Advance Cardiovascular Medicine Oct. 20, 7-9 a.m. ET
- Evolution from JACC to JACC: Asia Oct. 21, 2-3:30 a.m. ET
- JACC: Inside the Publishing Process and the Vision for the Future Oct. 22, 2-3:30 a.m. ET
- *JACC Journals* Editors: What is the Future of Cardiovascular Medicine and Research? Oct. 24, 7-9 a.m. ET

所有 JACC 期刊的编辑,包括美国心脏病学会杂志主编 Valentin Fuster,MD,PhD,MACC,都将参加会议。

## 会议内容包括:

- •最佳 JACC 期刊: 与中国合作推进心血管医学-北京时间 10 月 20 号晚上 7:00-9:00(美国东部时间 10 月 20 日上午 7:00-9:00)
- •从 JACC 到 JACC 亚洲的发展: 北京时间 10 月 21 号下午 2:00-3:30 (美国东部时间 10 月 21 日凌 晨 2:00-3: 30)
- •JACC: 发表流程和对未来的展望 北京时间 10 月 22 号下午 2:00-3:30 (美国东部时间 10 月 22 日凌晨 2:00-3: 30)
- •JACC 期刊编辑: 心血管医学和研究的未来是什么? 北京时间 10 月 24 号晚上 7:00-9:00 (美国东部时间 10 月 24 日,上午 7:00-9:00)

ACC president Athena Poppas, MD, FACC, will lead a virtual delegation of ACC experts participating in sessions through the conference. These sessions include:

- CV Disease in Women Oct. 21, 9-10:30 p.m. ET
- Heart Failure: Keeping Up Oct. 21, 9-10:30 p.m. ET
- Modern CAD Treatment Oct. 22, 9-10:30 p.m. ET

ACC 主席 Athena Poppas,MD,FACC, 将携同 ACC 专家代表团参加线上会议。会议内容包括:

- •女性心血管疾病-北京时间 10 月 22 号上午 9:00-10:30 (美国东部时间 10 月 21 日, 晚上 9:00-10:30 )
- •心力衰竭: 跟进报道-北京时间 10 月 22 号上午 9:00-10:30 (美国东部时间 10 月 21 日,晚上 9:00-10: 30 )
- •现代心血管疾病的管理 北京时间 10 月 23 号上午 9:00-10:30 (美国东部时间 10 月 22 日,晚上 9:00-10: 30 )

Poppas and Fuster will both participate in the conference's Opening Ceremony. Poppas will also welcome new fellows-in-training (FITs) to ACC membership. ACC leaders will serve as FIT Jeopardy judges where teams of FITs will test their knowledge against one another. Other ACC leaders will volunteer their time for one-on-one mentoring sessions with incoming FITs.

Poppas 和 Fuster 都将参加会议的开幕式。Poppas 还将欢迎新的专业培训进修生(FIT)加入 ACC。ACC 领导人将担任 FIT 竞技游戏裁判,在这里 FIT 团队将测评他们的知识。其他 ACC 领导者将与即将到来的 FIT 进行一对一的导师指导会议。

## Follow the ACC on WeChat:

关注 ACC 微信公众号



The American College of Cardiology envisions a world where innovation and knowledge optimize cardiovascular care and outcomes. As the professional home for the entire cardiovascular care team, the mission of the College and its 54,000 members is to transform cardiovascular care and to improve heart health. The ACC bestows credentials upon cardiovascular professionals who meet stringent qualifications and leads in the formation of health policy, standards and guidelines. The College also provides professional medical education, disseminates cardiovascular research through its world-renowned *JACC Journals*, operates national registries to measure and improve care, and offers cardiovascular accreditation to hospitals and institutions. For more, visit acc.org.

美国心脏病学会的愿景是创建一个通过创新和知识来优化心血管护理和治疗效果的世界。作为整个心血管医护团队的专业之家,该学院及其 54,000 名成员的使命是转变心血管病护理并改善心脏健康。ACC 为通过严格资格审查的心血管领域的专家颁发证书,并领导制定健康政策,标准和指南。学会还提供专业医学教育,通过其世界著名的 JACC 期刊传播心血管研究,管理国家注册机构来改进和评价护理服务,为医院和机构提供心血管领域的认证服务了解更多内容,请访问 acc.org 网站。